
Zápis č.25 /18 z jednání kontrolního výboru ZO konaného dne 3.9.2018  
 
Přítomni:                Jiří Kaňok  
            Magda Otčenášková  
            Ing. Ludmila Baranová  
            Ing. Jan Krupa  
            Marcel Bednář  
Za OÚ                     Ing. Tomáš Chýlek 
 
Jednání započalo v 16:00 hod. Žádný s členů KV nevznesl jakoukoliv námitku proti 
svolání jednání KV.  
K minulému zápisu KV nebyly připomínky, považuje se tedy za schválený.  
 
Předseda Jiří Kaňok navrhnul tento pořad jednání:  
1) Zpráva o evidenci a vykazování jízd služebními vozidly a vozidly SDH Dobrá za 
rok 2017  
2) Materiály pro jednání zastupitelstva obce Dobrá.  
3) Různé.  
Pořad jednání byl schválen 5-0-0.  
 
Ad. 1) Zprávu o evidenci a vykazování jízd služebními vozidly a vozidly SDH Dobrá 
za rok 2017  přednesl  Ing. Chýlek 
Na doporučení KV jsou sledovány průměrné spotřeby vozidel v majetku obce. KV 
doporučuje prům. spotřebu sledovat měsíčně. Doručujeme také sledovat u 
jednotlivých vozidel náklady na opravy a údržbu. 
 
Usnesení KV 1/25 
KV bere na vědomí Zprávu o evidenci a vykazování jízd služebními vozidly a vozidly 
SDH Dobrá za rok 2017. 
Návrh byl schválen 5-0-0  
 
Ad. 2) Byly projednány materiály pro 20.jednání zastupitelstva obce Dobrá.  
 
Usnesení KV č. 2/25  
KV bere na vědomí materiály pro 20 .jednání ZO Dobrá.  
Návrh byl schválen 5-0-0  
 
Ad.3) Předseda kontrolního výboru zhodnotil práci výboru za uplynulé období a 
poděkoval členům za jejich práci. 

Zapsala: Ing. Ludmila Baranová  

Jiří Kaňok  vr. 
Předseda KV 
 

Přílohy: Zpráva o evidenci a vykazování jízd služebními vozidly a vozidly SDH Dobrá 
za rok 2017  

                                                    


